
 

 Beszélgetés Koncz Imre polgármester úrral a város 
területén folyó építési munkálatokról.

 Több beruházás is folyik jelenleg Füzesgyarmaton. 
Legszembetűnőbb a városközpont felújítása. Milyen 
szakaszban tart a beruházás?
 Évekkel ezelőtt nyert a város a "Zöld város" nevű projekt 
keretében 405 millió Ft-ot, ebből a könyvtár külső és belső 
felújítására 92 millió Ft-ot fordítunk. A vállalkozó ígérete 
szerint előreláthatólag karácsonyra befejeződik a könyvtár 
renoválása. Ehhez a projekthez tartozik a volt gyógyszertár 
épületének külső szigetelése, és önerőből kiegészítve 
megtörténik a nyílászárók cseréje is (ezt nem tartalmazta a 
pályázat), valamint a városközpont zöld területeinek 
megújítása, a Polgármesteri Hivatal mögött egy park 
létrehozása, illetve a Béke utcai játszótér átépítése. Ezek a 
munkálatok november végére fejeződnek be. A projekt 
nagyobb volumenű lett volna, de időközben a költségek 
megnövekedtek, viszont a keretösszeg ugyanannyi maradt, 
ezért bizonyos elemeket ki kellett venni a megvalósításból. 
Olyan magas volt az első árajánlat, hogy az eredeti tervek 
műszaki tartalmát újra kellett gondolni. 
  Mi volt az, ami a tervben benne volt, de végül kimaradt?
 Kimaradt a beruházásból a központban az elektromos és 
egyéb vezetékek föld alá süllyesztése. Ennek nemcsak 
pénzügyi okai voltak, hanem vannak olyan elektromos 
vezetékek, amelyek valószínűleg illegálisan lettek bekötve, 
ezeknek a cseréje problémás, nem lehet őket kiváltani. A 

Béke utca nagy része magántulajdonban van, közmű 
vezetéket csak közterületen lehet vinni. Ezért nem vállalta a 
szolgáltató, mert jogi akadályokba ütközik. Kimaradt az 
iskola előtti park felújítása és a hivatallal szemközti rész is. 
Az utóbbinál is ugyanaz a helyzet, mint a Béke utcánál, 
zavaros a tulajdonjogi viszony. A Coop és a Spar közti 
terület a volt TSZ irodával együtt a kerékpárútig társasházi 

besorolásban van, tehát nem önkormányzati, hanem 
magántulajdon. 2024-ig terveink közt szerepel, hogy 
rendezzük a város belterületén a tulajdonjogokat, mert egy 
közterületen történő felújításra nagyobb eséllyel lehet 
pályázni. 
 A központ rendezésekor miért volt szükség fák 
kivágására?
 A tervezés során minden egyes fát és bokrot 
lelkiismeretesen megvizsgáltak. Megjelölték a kivágandó 
fákat. Én a kertészmérnök úrral körbejártam ezeket, 
mindegyikről megkérdeztem a kivágás okát. A válasz az 
volt, hogy kiszáradtak. Például a  buszmegálló előtti 
akácfák jó állapotban voltak, de már nem fejlődnek tovább, 
elértek életciklusuk végére, 2-3 év lett volna még az 
élettartamuk, utána egy nagyobb vihar akár ki is szakíthatta 
volna őket, így kivágásra jelölték ezeket is.
Látható, hogy a buszmegálló ideiglenesen átköltözött. 
Vissza fog-e kerülni az eredeti helyére? Lesz-e fedett 
buszváró? Összehangolják-e a szemközti buszmeg-
állóval?
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 A buszváró vissza fog költözni a helyére, hasonló lesz, mint 
a szemközti buszmegálló, csak modernebb. Padokat 
helyezünk el, rakunk ki kerékpártárolót is. Természetesen a 
szemközti buszváró is megújul.
  Milyen növények fogják díszíteni a parkokat?
 Erről készült egy látványterv is fákkal, bokrokkal, 
padokkal, virágokkal. Minden fa és bokor pótolva lesz, sőt 
még többet is ültetünk, mint amennyi ki lett vágva. Többek 
között telepítünk gömbkőrist, ezüsthársat, díszcseresznyét, 
oszlopos díszkörtét, oszlopos juhart, ostorfát és kocsányos 
tölgyet. Ezek a munkák is novemberre készülnek el.

 Úgy tudjuk, hogy az újonnan kiépülő park egyben 

rendezvénytérként is fog funkcionálni. Igaz ez?  

 Ez kényszermegoldás, ugyanis a futballpályán, az eddigi 

rendezvényhelyen egy másik futballpálya épül, s ha kész 

lesz, oda már vagy nem mehetünk be, vagy szükséges lenne 

a gyep védelme befedéssel, ami meglehetősen költséges.

 Tájékoztatná a lakosságot, hogy milyen stádiumban van 

a munkásszálló megépítése? 

 Az épület tulajdonképpen kész, a műszaki átadás-átvétel 

zajlik, illetve folyamatban vannak a hiánypótlási munkák. A 

parkoló kialakítása és a helyiségek bútorozása is tart még, 

de ez szeptember végére kész lesz. Minden szobához 

tartozik fürdőszoba. 33 szoba van, 100 férőhellyel, a szobák 

háromágyasak, de van egy négyágyas szoba is. 

  Hogy látja Polgármester Úr, mekkora igény lesz rá?  

 Úgy gondolom, hogy lesz rá igény, hiszen több nagyobb 

cég is található a közelben, akik érdeklődhetnek iránta, de 

egy részét kereskedelmi célra is lehet használni, ha 

szükséges, hiszen állagában megfelel egy háromcsillagos 

szállodának.

 Hol tart a bölcsőde felújítása, átépítése? 

 A felújítás, átépítés és bővítés egyszerre történik. Ennek a 

projektnek a határideje február vége, és maga a beruházás 

272 millió Ft-ba kerül. Igyekszünk tartani a határidőt, mert 

a bölcsődét az óvoda épületébe helyeztük át ideiglenesen. 

Ez így nem teljesen "normális", bár a hatóság ezt így 

elfogadta átmeneti állapotként, de azért igyekszünk minél 

hamarabb visszaköltöztetni őket. A régi bölcsőde már 

semmilyen előírásnak nem felelt meg, ezért erre 

mindenképpen szükség volt, az alapterülete megdup-

lázódik.  

  Marad-e így udvara a bölcsődének?
 Jóval kisebb udvara lesz csak sajnos, mert beépítésre kerül, 
de terveink között szerepel a a terület bővítése.
 Következő "nagy falatként" mikor kezdődik és meddig 
tart a napközi konyha felújítása? 
 Egyelőre a kezdés pontos időpontját nem tudjuk, erről 
folynak az egyeztetések a kivitelezővel. Előre láthatólag 
januárban kezdődnek a munkálatok, és a pályázat szerint 
május végéig kell befejezni az építkezést.

  Mekkora beruházásról van szó?
 A napközi konyha, valamint a polgármesteri hivatal 
épülete is megújul. A tervezett összeg 175 millió Ft, ez két 
beruházás összefésülve: a konyha tetőszigetelése, 
hőszigetelése nyílászárócserékkel, a polgármesteri hivatal 
épületének külső hőszigetelése nyílászárócserékkel. Külön 
pályáztunk a konyha belső megújítására, valamint a 
konyhai eszközök beszerzésére, amelyre 90 millió Ft 
támogatást kaptunk, ehhez az önkormányzat hozzátesz még 
110 millió Ft-ot. Az alapterület megmarad, belső falak 
mozgatása előfordulhat, mert a belső rendezvényteret 
akarjuk egy kicsit nagyobbá tenni. Ezekre a fejlesztésekre 
összességében 375 millió Ft-ot költ az önkormányzat. 
 Tervezik-e a kerékpárutak felfestésének megújítását? 
 Tervben van, meg van rendelve hozzá a festék, és még 
ebben az évben fel lesznek festve.
 Nem gondolkodnak-e esetleg a gyalogátkelőhelyekre a 
most divatos „Ne mobilozz!” és a „Tolva!” piktogramok 
felfestésén?
 Ezt nagyon jó ötletnek tartom, úgy gondolom, 
kivitelezhető is. 
  Így marad-e a Polgármesteri Hivatal előtti parkoló?
  Mivel ez a közút része, és ahhoz nem nyúlunk, sajnos az 
így marad.
 Érinti-e Füzesgyarmatot a Püspökladány felől 
elkezdődött útfelújítás?
 Tudomásom szerint csak korlátozottan érinti, mert a 
munkálatok Püspökladány - Szeghalom közötti út bizonyos 
kilométerszelvényeire vonatkoznak.
  Milyen beruházásokat, felújításokat terveznek még? 
 Most folynak az egyeztetések a  következő uniós 
költségvetési ciklus forrásainak elosztásáról. Előre- 
láthatólag Füzesgyarmat Város Önkormányzata 1 milliárd 
Ft forráshoz jutna, ebből 350 millió Ft-ot fordítanánk a 
belterületi utak rendezésére, mely 2024 végére elkészülhet. 
100 millió forintot szánnánk a sportcsarnok felújítására, 
amely tartalmazná a világítás, a pálya és a vizesblokkok 
korszerűsítését. 
 A hivatal és a környező önkormányzati épületek hűtését-
fűtését geotermikus rendszerre szeretnénk lecserélni. 
 Terveink között szerepel még a piac és a parkok, 
különösen a fürdő előtti park, a Kossuth utca 60. szám 
alatti telek és a könyvtár előtti park rendbetétele, 
megújítása. Tervezzük a kerékpárút meghosszabbítását az 
óvodáig, itt parkolókat is kiépítenénk. Továbbá átvezetnénk 
a kerékpárutat az új temetőig, felújítva az előtte lévő 
parkolót is. S ha belefér a költségvetésbe, akkor egy 
bérlakást szeretnénk építeni a már meglévő három mellé.
 Van- e szándék a strand felújátására, fejlesztésére?
 Mivel jelenleg nincs rá pályázati lehetőség, ezért évente 40-
50 millió Ft-ot szeretnénk ráfordítani saját forrásból. 
Reméljük, a jövőben erre is írnak majd ki pályázatot. 
 Köszönjük szépen a beszélgetést és a tájékoztatást. 
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 Beszélgetés Barkóczi Sándorral, a Kaptárlevegős 
Vendégház megálmodójával.

 Honnan jött az ötlet, és milyen elvek alapján valósult 
meg ez a létesítmény?
 A megvalósításra egy külföldi példa adta a kezdő ötletet, 
melyet személyesen látogattam meg. A többi saját 
elképzelés alapján készült el a megfelelő szakemberek 
segítségével. A turisztika felé való nyitást a több lábon állás 
gondolata generálta. Egy vidékfejlesztési pályázat nagyban 
segítette a megvalósulást.
 Hol található ez a különleges komplex-
um?                                                                                                
  Az agro- és egészségturisztikai Kaptárlevegős Vendégház 
Füzesgyarmaton, a Darvasi úton található 1 hektáros 
területen, csendes zöldövezetben. Jelenleg ez az épület 
Magyarország első és egyetlen komplex szálláshelye, ahol a 
kaptárlevegő jótékony hatásait hasznunkra fordíthatjuk 
úgy, hogy mindeközben a méheket sem zavarjuk, és ők sem 
minket. 

  Miért kapta a "kaptárlevegős" nevet?
 Ha valaki légúti problémáktól szenved, biztos enyhülést 
hoz számára a kaptárlevegő, jótékonyan hat a fáradtság, 
ingerültség, szorongás ellen, illetve a betegségből történő 
lábadozásban is segít. A kaptárlevegős szobában különböző 
pihenésre alkalmas fekhelyek találhatók, így biztosított a 
kényelmes ellazulás. Két fekhely úgy helyezkedik el, hogy 

pihenés közben rálátást biztosít a méhek szorgoskodására 
egy üvegfalon keresztül.
  Bizonyára vannak itt különleges programok is.
 A vendégházban korlátlan mézfogyasztás várja a pihenni 
vágyókat. Megkóstolhatnak minden, a méhek által 
megtermelt finomságot. Méhészetünk mézpergető műhelye 
nyitott a látogatók előtt, megtekinthetik az aktuális 
méhészeti tevékenységeket, egy beszélgetés keretében 
komplex programot biztosítunk az arra érdeklődőknek a 
viaszváros csodáiról. Vendégeinket érkezéskor üdvözlő 
itallal és mézes ajándékkal várjuk.
 Milyen igényeket tudtok kielégíteni?
 A szálláshely 16 fő elhelyezésére alkalmas. Minden 
szobában antiallergén Billerbeck ágynemű található. A 
szobákhoz külön fürdőszoba, WC, okos TV, wifi tartozik. A 
földszinten található a konyha, ebédlő, nappali, az egyik 
franciaágyas szoba és a kaptárlevegős terápiás szoba. A 
földszint teljes egészében akadálymentesített. A szálláshely 
klimatizált. Az egyterű nappali–ebédlő egész évben 
alkalmas különböző rendezvények lebonyolítására 25-30 fő 
részére. Az emeleti részen helyezkedik el két szoba 
franciaággyal és egy-egy külön ággyal, illetve pótággyal. 
Mindkét szobához erkély tartozik. A vendégház udvarán 
lehetőség van szalonnasütésre, bográcsozásra, grillezésre a 
kemencéhez tartozó pihenőhelyen, melyhez a tűzifa 
térítésmentesen áll rendelkezésre. A gyerekek számára kerti 
játékok biztosítják az örömteli időtöltést. A vendégházhoz 
tartozó kerékpárok nagyszerű lehetőséget biztosítanak egy 
kiadós tekerésre a környéken. A nagy fedett terasz nyári 
időszakban kiválóan alkalmas pihenésre és rendezvények 
lebonyolítására 50 fő részére.
  Kik veszik igénybe ezt a szolgáltatást? 
 A szálláshelyet bárki igénybe veheti. Tapasztalatunk sze-
rint nagyon széles skálán mozog a turisták összetétele. 
Családosok, egyéni utazók, csoportok, különböző 
tréningek résztvevői és még sorolhatnám. Nem csak ott- 
alvással szokták igénybe venni a szálláshelyet, hanem 
rendezvények tartásához is. Szeptember 4-én a 
Füzesgyarmati Nők Egyesülete tartotta itt a Sárrét Ízei 
elnevezésű programját, melyen 60 személy képviselte a civil 
szervezetet. Nagyon remek hangulatú rendezvény 
sikeredett a jó szervezésnek köszönhetően.
 Hogyan illeszkedik a szolgáltatásotok a helyi turizmus 
elképzeléseibe?
 Úgy gondolom, jól illeszkedik, talán még ki is egészíti azt.
 Melyek a jövőbeni tervek, elképzelések? 
 Szeretnénk minél több szolgáltatással bővíteni 
lehetőségeinkhez mérten a vendégház külső környezetét. 
Olyan létesítményeket próbálunk létrehozni, amely szinte 
teljes körűen lefedi az ideérkező vendégek igényeit.
  Köszönjük a beszélgetést, és sok sikert kívánunk!
 

Kaptárlevegős vendégház Füzesgyarmaton
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      "Ősi népszokásaink garmadával vannak,
       De ha nem őrizzük, szanaszét szaladnak,
       Elkallódnak sorban, elfelejtjük mindet,
       Pedig unokának emléket ez hirdet.
       Néhányat közülük most mi összeszedtünk,
       Abból el nem vettünk, inkább hozzátettünk"

 „Legyen hát e virág e ház ékessége,
Ki lesz majd mindenki reménysége”

 Az esküvőről visszamenet a vőfély beköszöntésekor a 
szülők fogadják az iú házasokat és a násznépet. Az ajtón 
kívül ki van függesztve egy segítő tábla az ültetési rendhez, 
ajtón belül pedig a felszolgálók röviditallal kínálják az 
érkezőket. Rövid pihenő, szabadfoglalkozás következik. A 
násznép megtalálja helyét, a hidroháztartást korrigálják, 
folyóügyeket elintézik. A zenekar is hasonlóképpen tesz, és 
átváltanak utcai hangszerekről elektronikus hangszerekre. 
 Az iú pár nyitótánca következik, melyet sokszor egy 
alapos felkészülés előz meg, így egy szépen meg-
koreografált táncot láthatunk. Az esküvőt megelőző hetek 

nem minden pár számára teszik lehetővé az ilyen jellegű 
felkészülést, ekkor a vőfély felvezetésével elkezdődik a 
vigadalom. 
  A vacsora általában este 7-8 óránál korábban nem szokott 
elkezdődni, előtte ajándékátadás, majd pedig jó magyar 
szokás szerint egy pohárköszöntő következik pálinkával. 
Ha hosszabb idő áll rendelkezésre, vagy a hangulat úgy 
kívánja, akár egy játék is belefér előtte.
 A régmúltban, amikor még háznál tartották a menyegzőt, 
nagy létszámú lakodalom esetén a fiús és lányos háznál 
egyaránt meg volt terítve. Az iú párt elkísérte a násznép a 
fiús házhoz, majd a menyasszony elmondta a vőlegény 
szüleinek a beköszöntőjét, és a násznép kettévált. A 
menyasszony családja által meghívott vendégek a lányos 
háznál ülték a menyegzőt. Az iú pár a fiús háznál töltötte 
az estét, a menyasszonnyal pedig a családjából 2-3 "hérész" 
maradt . 
A hérész fogalmát nem teljesen úgy kell értelmezni, mint 
ahogyan a google fogalmaz. Ők lakodalmi vendégek a 
menyasszony családjából, csak a vőlegényes háznál vannak 

Sárréti lakodalmas szokások és füzesgyarmati vőfélyek 8. rész
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 A Békés Megyei Polgárőrök Szövetségéhez hetvenöt 
egyesület tartozik, ezen civil szervezeteknek az egyike a 
Füzesgyarmati Polgárőrség, amely közel 30 éves múlttal 
rendelkezik. Mint minden civil szervezet, az önkéntességre 
épül. A polgárőri feladatvállalás is időt, energiát kíván, de 
az önkéntes szolgálat vállalása hozzájárul a település 
közbiztonságához, ezáltal a helyiek biztonságban érzik 
magukat az otthonukban, illetve kisebb 
lakókörnyezetükben. Hosszú évek óta segíti a 
Füzesgyarmati Polgárőség tevékenységét Korsós 
Alexandruné is, akit a nemrég megtartott közgyűlésen 
újra megválasztottak gazdasági elnökhelyettesnek.
 Szintén a nyáron megtartott megyei közgyűlésen a 
Füzesgyarmati Polgárőrség elnöke, Kovács Lajos 
elismerésben részesült a polgárőrségben végzett 
kiemelkedő, önzetlen tevékenységéért, a rendőrség 
munkáját segítő támogatásáért. Ennek elismeréseként 
Szent György emlékplakettet kapott a Békés Megyei 
Rendőr-Főkapitányság vezetőjétől, melyet Dr. Varga K. 
Attila r. ezredes adott át. A Szent György érdemrend 
országos szinten is nagy jelentőséggel bír, nagy 
elismerésnek számít, ezáltal ez nagy eredmény a helyi 
polgárőrségnek és Füzesgyarmatnak egyaránt. Ahogy az 
elnök fogalmazott, közös a cél, közös a szolgálat, melyet 
érdemes a közösségért folytatni.

Füzesgyarmati Polgárőrség

Füzesgyarmati Polgárőrség
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vendégül látva, és figyelve a történéseket, másnap 
beszámolót tartanak a családjuknak. Természetesen 
mindkét háznál volt zenész és vőfély is.
 Néhány hónapja említettem, hogy a Lázár unoka-
testvérekre még visszatérek. Számos esküvői csoportképen 
ott vannak a fotó két szélén, mint vőfélyek. Ez is igazolja az 
emlékezőket, hogy ők bizony sokszor dolgoztak együtt.

 Németi Imre 1914. szeptember 3-án született 
Füzesgyarmaton, Németi Imre és Czirbusz Mária második 
gyermekeként. Édesapját sohasem láthatta, születése után 
egy hónappal elesett az l. világháborúban. Édesanyját egy 
éves korában elveszítette, ezután árvaházban nevelkedett. 
Amikor nővére nagykorú lett, magához vette. Az iskola 
befejezése után az uradalomban kezdett dolgozni előbb 
napszámosként, majd uradalmi kocsis lett belőle.
1940-ben megismerkedett későbbi feleségével Herczeg 
Margittal, 1942-ben házasságot kötöttek. Házasságukból öt 
gyermek született.

 

A háborúban tüzérként szolgált. A Vörös Csillag MGTSZ 
megalakulása után ő is belépett, és aranykalászos gazda 
végzettséget szerzett.
 Jó énekhangja volt, citerázott és harmónikán is játszott. 
Kellemes orgánuma, vicces, pikáns versei tették jó vőféllyé. 
Számtalan lakodalomban volt vőfély, 55 éves korában 
hagyott fel a vőfélykedéssel. 
 1992-ben hunyt el.

 Tóth Lajos 1931. 05. 09-én született Füzesgyarmaton id. 
Tóth Lajos és Bálint Erzsébet első gyermekeként. Az 
általános iskola befejezése után Nagy Mihály 
asztalosmesternél helyezkedett el asztalosinasként. 
Szorgalma és szakmai érdeklődése, elkötelezettsége pontos, 
precíz munkája végig kísérte egész életét.
 Házasságot kötött Madzel Máriával, melyből két 
gyermekük született.
 A szakma elsajátítása után bevonult katonának, ezután 
hivatásának tekintette a haza védelmét, szolgálatát. 
Elvégezte a katonai akadémiát, tiszti rangot kapott. Saját 
kérésére 1956-ban leszerelt, de a füzesgyarmati fiatalok 
honvédelmi nevelését tovább folytatta az MHSZ helyi 
titkáraként. Társadalmi munkája eredményeként a 
lövészcsapata számos megyei és országos sikert ért el. 
Támogatta a település sportéletét, kiemelten a 
futballcsapatok tevékenységét.
 1961 szeptemberében sikeres vizsga után mesterlevelet 
kapott, és a továbbiakban asztalosként dolgozott a Faipari 
KTSZ-ben, majd a helyi tanács Költségvetési Üzemében. 
Néhány év elteltével áthívták a Vörös Csillag MGTSZ-be, a 
faipari részleg vezetője lett. Több évtizedes munka után 
innen vonult nyugdíjba. Nyugdíjazása után is folytatta 
asztalos mesterségét a saját, jól felszerelt műhelyében.
 Jó humorú, energikus, tisztelettudó emberként ismerték. 
Jó előadó és szervezőkészséggel rendelkezett, szerette az 
embereket. Sok barátja volt. Így már iú korában a 
rokonok és a jóbarátok felkérték a vőfélyi feladatok 
ellátására. Az eltelt évtizedek alatt sok fiatal pár lakodalmát 
vezette le.
 Örök társadalmi munkás volt, ott segített, ahol tudott. 
Füzesgyarmat Város Önkormányzata 1997. március 14-én 
kimagasló érdemei elismeréseként Pro Urbe kitüntetésben 
részesítette.
 1999. január 13-án, 67 évesen hunyt el. Vőfélybotját, 
kulacsát a család a mai napig őrzi.

Lánczi Csaba

A Dareh Bázis Hulladékgazdálkodási Nonprofit Zrt. tájékoztatója

Németi ImreTóth Lajos
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 A fiatalok hitéleti és közösségi programokon, valamint 
fejlesztő egyéni és társas játékokon keresztül töltöttek 
izgalmas és tartalmas időt több szervezet összefogásában. A 

táborozók megnézhették és megismerhették az egyházi 
épületeket – az unitárius templomot, a református 
templomot és a katolikus kápolnát. Élmények biztosításával 
formálni kívántuk a gyermekek szemléletét, felhívva a 
figyelmet a közösség fontosságára. Társas kapcsolatok 
létesítésével, szituációs gyakorlatsorok mentén 
empátiájukat fejlesztő foglalkozásokat tartottunk. Az 
előadások segítségével láthatóan fejlődött a fiatalok egymás 
és embertársaik felé az elfogadásuk. Az elmaradhatatlan 
kézműves foglalkozások is megvalósultak, a gyerekek 
szebbnél szebb tárgyakat és díszeket alkottak, illetve a 
délutánok fürdőzéssel zárultak a Kastélypark Fürdőben.
 Köszönjük azoknak, akik segítettek a megvalósításban 
források biztosításával, az önkéntes munkát, és a bizalmat: 
a szülőknek, a Margaréta Családos Egyesületnek, a 
Füzesgyarmati Unitárius Egyházközségnek, a 
Füzesgyarmati Református Egyházközségnek, a 
füzesgyarmati katolikusoknak, a Füzesgyarmati 
Polgárőrségnek, a táborban segítő önkénteseknek és 
Füzesgyarmat Város Önkormányzatának.
 A gyermekek és szülők visszajelzése alapján az idei tábor 
újból egy sikeres, minden gyermek számára minőségi 
programokkal tudta szolgálni a füzesgyarmati 
gyermekeket, színesítve ezzel nyári vakációjukat.

Kovácsné Czeglédi Mária Tünde

Táboroztunk

 
2021. 09. 11 - Nagy Kitti és 

          Tóth Sándor
2021. 09. 18. - Nagy Piroska Mária és

           Jenei István

SzületésekHázasságkötések
 
2021. 08. 11. - Tóth Nimród Antal
2021. 09. 06. - Szabó Kolos Hunor
2021. 09. 10. - Darabos Olívia
2021. 09. 12. - Oláh József

Gratulálunk a gyermekek születéséhez, és gratulálunk az iú pároknak!

 Szeptember elsején ismét megnyitottunk egy új tanévet a 
füzesgyarmati Kossuth Lajos Általános Iskola és Alapfokú 
Művészeti Iskolában. Szeretettel köszöntöttük 49 elsős 
nebulónkat, akik két osztályban, a Kossuth utcai 
telepünkön kezdték meg tanulmányaikat. 
Intézményünkben összesen 16 osztályban 305 tanuló 
veselkedik neki a 2021/2022-es tanévnek. Kívánunk nekik 
ezúton is sok sikert és kitartást!
A járványügyi intézkedések szerencsére enyhültek a 
nyáron, így már nem kötelező maszkot hordania a 
gyerekeknek az intézményben. A pozitív tapasztalatokra 
alapozva, az iskolába lépéskor való kézfertőtlenítés szokását 
idén is megtartottuk, ahogy az iskolai büfét is csak 
szervezett keretek között látogathatják diákjaink. A szülők, 
gondviselők továbbra is csak a pedagógussal előre 
egyeztetett időpontban érkezhetnek személyes 
konzultációra.

A legnagyobb és legpozitívabb változás viszont 
mindenképpen az, hogy a délutáni programjaink is 
újraindulhatnak, a hétfői közösségépítések, a projektek, 
szakkörök, versenyek, fejlesztések, edzések, mind-mind 
újra az iskolai élet részeivé válhatnak. 
Az Alapfokú Művészeti Iskola idén is négy tanszakkal 
indulhatott meg: társastánc, festészet és grafika, színjáték, 
illetve billentyűs tanszakokra iratkoztak be diákjaink.
Mostanra az első szülői értekezletek lezajlottak, beindultak 
a tanulószobák, végleges formát öltöttek az órarendek, és az 
év eleji felmérők is kellőképpen motiválták a diákokat, 
hogy kicsit leporolják a tudásukat. Reméljük, hogy a 
következő cikkünkben sok-sok izgalmas programról 
számolhatunk majd be.

Bánfi Emil Attila
intézményvezető

Iskolai hírek
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 A Füzesgyarmati Arany Sólyom Hagyományőrző Íjász 
Egyesület 13 tagja vett részt 2021. augusztus 28-29-én 
Pécsváradon a XX. Szabadtéri Történelmi Országos 

Bajnokságon. A verseny ideje alatt szinte végig esett az eső, 
de ennek ellenére is nagyon szép eredményeket értek el 
íjászaink. Felnőtt női kategóriában Kovács Károlyné 5. 
helyezett, Kovács Andrea 6. helyezett lett. A gyerek-
lányok közül Kovács Lilla 3. helyezést ért el, a fiúknál 
Barna János Lőrinc is a 3. lett. Felnőtt férfi kategóriában a 
4. helyezést Kovács Károly érte el, a senioroknál pedig 
Fegyver László lett a 2. helyezett. Továbbá Füzesgyarmat 
csapata nyerte el a vándorzászlót is, melyet most egy évig 
birtokolhat, mint a legjobb íjászok csapata. A csapat tagjai: 
Fegyver László, Kovács Károly, Molnár Imre, Szitás 
László.
 Ezután egy másik megmérettetésre is sor került, 2021. 
szeptember 11-én Budapesten tartották a WA Pályaíjász 
Országos Bajnokságot. Itt két egyesületi tagunk vett rész 
kimagasló eredménnyel. Felnőtt női kategóriában az I. 
osztályt meglőve, arany minősítéssel 1. helyezett és 
országos bajnok Kovács Károlyné, felnőtt férfi 
kategóriában 2. helyezett Kovács Károly.
Gratulálunk mindenkinek!

A véradásra hozd magaddal a személyi 
igazolványodat, taj- és lakcímkártyádat!

Helyszín: Közösségi Központ
Füzesgyarmat, Mátyás utca 10.

Időpont: 2021. október 21. (csütörtök)
8-tól 12 óráig

További információ: 
Suchné Szabó Edit: +3670/7015953 

Sikeres íjászaink

Az Egyesület nevében:
Kovács Károlyné
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Októberi mérkőzések 
2021. 10. 03. 15:00 - KISVÁRDA MASTER GOOD II. - FÜZESGYARMATI SK.
2021. 10. 10. 15:00 - FÜZESGYARMATI SK. - SÉNYŐ-CARNIFEX FC.
2021. 10. 17. 13:00 - EGER SE.- FÜZESGYARMATI SK.
2021. 10. 20. 13:00 - FÜZESGYARMATI SK. - SBTC
2021. 10. 24. 13:00 - TERMÁLFÜRDŐ FC. TISZAÚJVÁROS - FÜZESGYARMAT SK.
2021. 10. 31. 13:00 - FÜZESGYARMAT SK. - DVTK II. 

Füzesgyarmati SK II. Megye II.
Októberi mérkőzések   
2021. 10. 02. 15:00 - FÜZESGYARMATI SK II. - GÁDOROS SE.
2021. 10. 09. 15:00 - KASZAPER FC. - FÜZESGYARMATI SK II.
2021. 10. 16. 14:30 - FÜZESGYARMATI SK II. - KÖRÖSTARCSAI KSK. 
2021. 10. 30. 14:30 - FÜZESGYARMATI SK II. - ÚJKÍGYÓS FC.

Focihírek - Füzesgyarmati SK

Füzesgyarmati SK. NB III.


